
Incheiat cu ocazia sedintei extraordinara a consiliului local al comunei Şag din data de 04.04.2007. 

Se incepe sedinta la ora 13.00 conform convocatorului secretarul comunei d-ul Nierges Petru face apelul nominal 
si constata ca d-ul consilier Iaducec Dorel lipseste.
La sedinta participa, d-ul Primar Oprea Venus, Viceprimar Badai Stefan si d-ul Jurist Jebelean Iosif.
D-ul Secretar Nierges Petru citeste procesul verbal incheiat cu ocazia sedintei ordinare a C.L Sag din data de 
29.03.2007.
Dupa citire procesului verbal d-ul Secretar Nierges Petru intreaba daca sunt obiectii pe marginea acestuia.
Dl. Primar Oprea Venus are obiectii in lagatura cu concesionarea serviciului de canalizare care nu se poate da in 
concesiune deoarece nu exista aceasta infrastuctura la nivelul comunei. Iar cu concesionarea serviciului de distributie al 
apei trebuie sa se aiba in vedere costurile care le va suporta populatia, avand in vedere ca societatea Aquatim practica 
preturi de 3 lei /m cub iar comuna Sag distribuie apa la un pret de 0,90 lei /m cub.
Deasemeni d-ul Primar Oprea Venus atentioneaza consiliul ca terenul solicitat de catre SC Blumen Garten SRL nu se 
poate inchiria fara licitatie publica.

Dl. Secretar Niergeş Petru întreabă dacă mai sînt şi alte obiectii. Neexistînd alte obiectii, procesul verbal este 
supus la vot, find aprobat cu 10 voturi pentru.
Secretarul comunei dl. Niergeş Petru solicită propuneri pentru alegerea preşedintelui de şedinţă.
D-na Bosca Olimpia propune pe d-ul Ciogescu Dorian Grigore, secretarul intreaba daca sunt si alte propunerii d-ul 
Sabadas Nelu Florinel propune pe dl Precup Augustin iar d-ul Pavel Alexandru Dan propune pe dl Sarbovan Vlad calin 
Secretarul întreabă dacă sînt şi alte propuneri, neexistînd se supune la vot alegerea d-lui Ciogescu Dorian Grigore care 
obtine 4 voturi, se supune la vot alegerea d-lui Precup Augustin care obtine 5 voturi , se supune la vot alegerea d-lui 
Sarbovan Vlad Calin care obtine 2 voturi. Este ales Preşedinte de şedinţă dl. consilier Precup Augustin cu 5 voturi 
pentru.
Preşedintele de şedinţă d-ul Precup Augustin citeşte ordinea de zi, si întreaba dacă sînt obiecţii privind ordinea de zi. 
Neexistînd se supune la vot obţinînd 10 voturi pentru.

Primul punct pe ordnea de zi este hotărîre privind aprobarea asocierii Consiliului Local al comunei Sag cu 
Consiliul Local al Municipiului Timisoara , in vederea participari la constituirea Zonei Metropolitane si numirea unui 
reprezentant al Consiliului Local Sag in Consiliul Metropolitan.
Se citeşte referatul d-lui Consilier Ciogescu nr. 1394/30.03.2007 si raportul Comisiei de Specialitate. Dl preşedinte 
întreabă dacă sînt obiecţii, se initiaza urmatoarele discutii.
D-ul Consilier Pavel Alexandru Dan citeste insemarile facute cu ocazia sedintei publice din data de 30.03.2007, 
desfasurata la Consiliul Local al Municipiului Timisoara, pe tema Zonei Metropolitane.
Se supune la vot aprobare asocieri Consiliului Local Sag la Zona Metropolitana se voteaza cu 10 voturi pentru.

D-ul Presedinte de sedinta cere sa se faca numiri pentru persoana care sa reprezinte Consiliul Local .D-na Bosca 
Olimpia il propune pe d-ul Ciogescu Dorian Grigore, d-ul Presedinte de sedinta intreaba daca sunt si alte propuneri, ne 
existand se supune la vot si este ales cu 9 voturi pentru.

Se trece la punctul doi de pe ordinea de zi hotare privind rectificare de buget. Se citeste referatul d-nei Contabil 
Labos Cristina nr. 1422/03.04.2007 si adresa nr. 4268/27.03.2007, venita din partea Consiliului Judetean Timis prin care 
se comunica sumele repartizate din cota de 22% din impozitul pe venit pentru sustinerea programelor de dezvoltare 
locala.
D-ul Primar Oprea Venus da explicatii in legatura cu sumele alocate si destinatia acestora.
Dl. preşedinte de şedinţă întreabă dacă sunt obiectii ne existand se supune la vot si se voteaza cu 10 pentru.

Următorul punct pe ordinea de zi este ,,Diverse”.
D-ul Presedinte de sedinta supune atentiei consiliului cererea d-nei Malinovszki Georgeta si Malinovszki Emil nr. 
1421/03.04.2007, prin care solicita aviz de principiu pentru constructia unui deposit de piese auto pe terenul inscris in CF 
nr. 3238 Sag cu nr top. A/216/1/3/1/6.
D-ul Presedinte de sedinta intreaba daca sunt obiectii. Ne existand se aproba acordarea avizului de principiu cu 10 voturi 
pentru.

Se citeste cererea d-nei Vatamanu Maricica nr.1451/03.04.2007, prin care solicita emiterea unei hotarari a 
Consiliului Local, pentru atribuirea terenului inscris in CF nr.3176 Sag top 289-290/1/1/I in suprafata de 165 mp.
D-ul presedinte intreaba daca sunt obiectii ne existand se supune la vot adoptarea unei hotarari si se aproba cu 10 
voturii pentru atribuire terenului de sub constructie.
Se citeste cererea d-lui Pavel Alexandru Dan nr.1469/04.04.2007, prin care solicita aviz de principiu pentru constructia 
unei hale de tamplarie pentru terenul situate in comuna Sag str. a-II-an nr. 81.
D-ul Presedinte de sedinta intreaba daca sunt obiectii .Ne existand se aproba acordarea avizului de principiu cu 9 voturi 
pentru.
Se citeste cererea d-lui Crap Vasile nr. 1467/04.04.2007, prin care solicita atribuirea unui teren in vederea construiri unei 
locuinte avand in vedere faptul ca a fost evacuat din spatiul in care a locuit si in prezent locuieste cu familia compusa din 
5 persoane, in chirie unde plateste 100 Euro/luna.
D-ul Presedinte de sedinta intreaba daca sunt obiectii. Ne existand se aproba acordarea unui teren in zona mentionata 
dupa rezolvarea juridica a terenului( identificare, dezmembrare) in cauza in acest sens consiliul da avizul de principiu cu 
10 voturi pentru.



D-ul Presedinte intreaba daca sunt si alte probleme de discutat.
D-ul Consilier Sabadas Nelu Florinel ridica problema unor gropi care s-au creat in drum. D-nul Primar spune ca se vor 
rezolva.
D-ul Consilier Sarbovan Vlad Calin readuce in atentia consiliului local montarea de indicatoare pentru restrictie de viteza 
si oportunitatea mutari zonei de delimitare a localitati Sag pana la rampa de Gunoiaie.
D-ul Primar Oprea Venus spune ca se va constitui o comisie la nivelul comunei Sag, care sa analizeze problemele de 
circulatie rutiera.
D-ul Consilier Pavel Alexandru Dan doreste ca d-ul David Daniel sa pozeze persoanele care ies la iarba pe Malul 
Timisului, iar la plecare sa faca poze in cazul in care acestia ar lasa deseuri la locul in care au stat, pentru a putea fi 
amendati pentru nerespectarea normelor de mediu.
D-ul Presedinte intreaba daca sunt si alte probleme ne existand declara sedinta inchisa.

PRESEDINTE DE SEDINTA 
PRECUP AUGUSTIN

A consemnat, 
SECRETAR
NIERGES PETRU


